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Kurumsal

Plastik ambalaj ve tekstil alanında üretici olarak hizmet vermeye başlayan YKD Global, şu anda sektörün 

önde gelen firmalarından biridir. Yurt içi ve yurt dışında birçok firmanın önemli tedarikçisi olan YKD Global, 

sadece üretim değil, üretim sonrası tüm hizmetleri de kusursuz bir şekilde gerçekleştirme anlayışıyla 

operasyonunu düzenlemeyi başarmıştır. Müşterilerin beklenti ve ihtiyaçlarına göre e-çevre bilincini esas 

alan kaliteli ürünler üretmek öncelik olmuştur. Hijyene her zaman önem vererek daha sağlıklı bir yaşam 

tarzı için adımlar atmaya devam ediyor.  Her geçen gün attığımız adımlarla sektöre de yön veriyoruz. 

Bulunduğu konumun sorumluluğuyla özveri, istikrar ve kararlılıkla faaliyetlerini sürdüren YKD Global, her 

zaman yüksek kaliteyi hedeflemektedir.

YKD Global olarak ambalaj sektöründe gezegenimizin korunmasında oynamamız gereken rolün farkındayız 

ve sürdürülebilir ambalaj çözümlerinin geliştirilmesine ve tedariğine kendimizi adadık. Sürdürülebilirlik 

ve karbon azaltımı açısından kendi performansımızı geliştirmek için sürekli çalışıyoruz ve bu doğrultuda 

müşterilerimizin de aynı hedeflere ulaşmalarına yardımcı olmaya devam edeceğiz.

Küresel Ticareti 
Hızlandırdık
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We Accelerated 
Global Trade

Corporate

YKD Global, which started to serve as a manufacturer in the field of plastic packaging and textile, is now 

one of the leading companies in the sector. YKD Global, which is an important supplier of many companies 

both domestic and foreign market, has achieved to organize its operation with the understanding of 

performing not only production but also all post-production services flawlessly. It has been our priority to 

produce quality products based on e-environment awareness according to the expectations and needs 

of customers. It continues to take steps for a healthier lifestyle by always giving importance to hygiene. We 

also directs the sector with the steps it takes day by day. YKD Global, which carries out its activities with 

dedication, stability and determination with the responsibility of its position, always aims at high quality.

At YKD Global we recognise the role that we in the packaging industry must play in the protection of our 

planet, and we are committed to the development and supply of sustainable packaging solutions. We are 

constantly working to improve our own performance in terms of sustainability and carbon reduction and 

we will also continue to help our customers achieve the same goals accordingly.

لقد تسارعنا
التجارة العالمية

الشركات

YKD Global، التي بدأت العمل كشركة مصنعة في مجال التعبئة والتغليف البلاستيكية والمنسوجات، أصبحت 
 التي تعد موردًا مهمًا للعديد ،YKD Global الآن واحدة من الشركات الرائدة في هذا القطاع. لقد تمكنت شركة
 من الشركات في السوق المحلية والأجنبية، من تنظيم عملها مع فهم أداء ليس فقط الإنتاج ولكن أيضًا جميع
 خدمات ما بعد الإنتاج بشكل لا تشوبه شائبة. لقد كانت أولويتنا هي إنتاج منتجات عالية الجودة تعتمد على الوعي
 بالبيئة الإلكترونية وفقًا لتوقعات واحتياجات العملاء. وتستمر في اتخاذ الخطوات اللازمة لأسلوب حياة أكثر
 YKD .صحة من خلال إعطاء أهمية للنظافة دائمًا. كما نقوم بتوجيه القطاع بالخطوات التي يتخذها يوما بعد يوم
Global، التي تنفذ أنشطتها بتفان واستقرار وتصميم مع مسؤولية موقعها، تهدف دائمًا إلى الجودة العالية.

 ندرك الدور الذي يجب أن نلعبه في صناعة التعبئة والتغليف في حماية كوكبنا، ونحن ملتزمون ،YKD Global في
 بتطوير حلول التغليف المستدامة وتوفيرها. نحن نعمل باستمرار على تحسين أدائنا فيما يتعلق بالاستدامة
.وتقليل الكربون، وسنستمر أيضًا في مساعدة عملائنا على تحقيق نفس الأهداف وفقًا لذلك
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Baby Diaper
Bebek Bezi

حفاضات الطفل

y kd g l o b a l .c o m
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Training Pants
Külot Bez

حفاضات أطفال كيلوت
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Adult Diaper

Yetişkin 
Hasta Bezi

حفاضات الكبار
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QR Kodu Okut,

Web Sitesine Git

Scan QR Code,

Go to Website
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ykdglobal .com

Y K D  G L O B A L  A M B  T E K S  P A Z .  S A N .  v e  T I C .  A . Ş

Mücahitler Mah. 52083 Nolu Sok. Yasem İş Merkezi, No: 42 
Kat: 8 No: 145 Şehitkamil / Gaziantep

ykd@ykdglobal.cominfo@ykdglobal.com

+90 342 503 72 32


